

## ΕΘΝΙΚΗ ΚΛΑΔΙΚΗ ΣΥΛΛΟΓΙΚΗ ΣΥΜΒΑΣΗ ΕΡΓΑΣΙΑΣ (9.3.99)

*"Για τους όρους αμοιβής και εργασίας των εργαζομένων στα **Γραφεία Ταξιδιών** και Τουρισμού όλης της Χώρας".*

*(Πράξη καταθέσεως Υπ. Εργασίας 10/1.4.99)*

Στην Αθήνα σήμερα οι υπογράφωντες αφ ενός: 1) Τάκης Αντωνίου, Πρόεδρος, Ευστ. Σκρέπτας, Αντιπρόεδρος, εκπρόσωποι στην παρούσα του Συνδέσμου των εν Ελλάδα Τουριστικών και Ταξιδιωτικών Γραφείων (ΗΑΤΤΑ) που εδρεύει στην Αθήνα. 2) Μ. Τριβιζάς, Πρόεδρος, Γ. Αποστολόπουλος, Αντιπρόεδρος και εκπρόσωπος στην παρούσα της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Επιχειρηματιών Τουρισμού (ΠΟΕΤ), που έχει έδρα στην Αθήνα. Και αφ' ετέρου οι: Νίκη Νισυρίου Πρόεδρος, Ν. Κασίμης Γ. Γραμματέας, Κ. Δαλέκος Ταμίας, εκπρόσωποι στην παρούσα του Πανελληνίου Συνδέσμου Υπαλλήλων Γραφείων Ταξιδιών και Τουρισμού που εδρεύει στην Αθήνα, εξουσιοδοτημένοι όλοι αρμόδια για την υπογραφή ΣΣΕ, συμφώνησαν τα ακόλουθα:

### Άρθρο 1

Στις διατάξεις της παρούσας **υπάγεται** το πάσης φύσεως προσωπικό γραφείων των ταξιδιωτικών και τουριστικών γραφείων και επιχειρήσεων όλης της χώρας.

### Άρθρο 2

- Οι **βασικοί μισθοί** του υπαλληλικού και υπηρετικού προσωπικού αμφοτέρων των φύλων των ανωτέρω επιχειρήσεων ορίζονται ως εξής:

|                                    | <b><u>1.1.99 - 30.6.99</u></b>     |                                   |
|------------------------------------|------------------------------------|-----------------------------------|
| <b>Έτη Υπηρεσίας<br/>(ποσοστό)</b> | <b>Υπαλληλικό Προσωπικό<br/>2%</b> | <b>Υπηρετικό Προσωπικό<br/>2%</b> |
| 1 - 2                              | 156.429                            | 156.429                           |
| 3 - 4                              | 162.358                            | 162.358                           |
| 5 - 6                              | 171.386                            | 164.365                           |
| 7 - 8                              | 180.547                            | 165.725                           |
| 9 - 10                             | 186.611                            | 168.557                           |
| 11 - 12                            | 194.693                            | 170.037                           |
| 13 - 14                            | 201.308                            | 171.386                           |

|         |         |         |
|---------|---------|---------|
| 15 - 16 | 206.417 | 175.157 |
| 17 - 18 | 215.579 | 176.504 |
| 19 - 20 | 219.891 | 179.199 |
| 21      | 224.472 | 182.838 |
| 22      | 229.322 | 185.667 |
| 23      | 233.904 | 188.631 |
| 24      | 238.486 | 192.000 |
| 25      | 243.067 | 195.099 |
| 26      | 247.648 | 198.199 |
| 27      | 252.228 | 201.433 |
| 28      | 256.809 | 204.395 |
| 29      | 261.121 | 207.494 |
| 30      | 265.296 | 210.595 |
| 31      | 267.990 | 212.344 |
| 32      | 273.516 | 216.925 |
| 33      | 277.559 | 218.543 |
| 34      | 281.601 | 221.912 |
| 35      | 285.641 | 224.741 |

|                                    |                                    |                                   |
|------------------------------------|------------------------------------|-----------------------------------|
|                                    | <b><u>1.7.99 - 31.12.99</u></b>    |                                   |
| <b>Έτη Υπηρεσίας<br/>(ποσοστό)</b> | <b>Υπαλληλικό Προσωπικό<br/>2%</b> | <b>Υπηρετικό Προσωπικό<br/>2%</b> |
| 1 - 2                              | 159.557                            | 159.557                           |
| 3 - 4                              | 165.605                            | 165.605                           |
| 5 - 6                              | 174.813                            | 167.652                           |
| 7 - 8                              | 184.157                            | 169.039                           |
| 9 - 10                             | 190.343                            | 171.928                           |
| 11 - 12                            | 198.586                            | 173.437                           |
| 13 - 14                            | 205.334                            | 174.813                           |
| 15 - 16                            | 210.545                            | 178.660                           |

|         |         |         |
|---------|---------|---------|
| 17 - 18 | 219.890 | 180.034 |
| 19 - 20 | 224.288 | 182.782 |
| 21      | 228.961 | 186.494 |
| 22      | 233.908 | 189.380 |
| 23      | 238.582 | 192.403 |
| 24      | 243.255 | 195.840 |
| 25      | 247.928 | 199.000 |
| 26      | 252.600 | 202.162 |
| 27      | 257.272 | 205.461 |
| 28      | 261.945 | 208.482 |
| 29      | 266.343 | 211.643 |
| 30      | 270.601 | 214.806 |
| 31      | 273.349 | 216.590 |
| 32      | 278.986 | 221.263 |
| 33      | 283.110 | 222.913 |
| 34      | 287.233 | 226.350 |
| 35      | 291.353 | 229.235 |

Εάν ο Δείκτης Τιμών Καταναλωτή, που περιλαμβάνεται ως πρόβλεψη στον κρατικό προϋπολογισμό του 1999 αυξηθεί, από το Δεκέμβριο 1998 μέχρι τον Δεκέμβριο 1999 κατά ποσοστό υψηλότερο του 4%, τα κατώτερα όρια μισθών όπως θα έχουν διαμορφωθεί την 31.12.99, θα αυξηθούν από 1.1.2000 κατά το υπερβάλλον το 4% ποσοστό.

|                                    | <b><u>1.1.2000 - 31.12.2000</u></b> |                                   |
|------------------------------------|-------------------------------------|-----------------------------------|
| <b>Έτη Υπηρεσίας<br/>(ποσοστό)</b> | <b>Υπαλληλικό Προσωπικό<br/>2%</b>  | <b>Υπηρετικό Προσωπικό<br/>2%</b> |
| 1 - 2                              | 164.343                             | 164.343                           |
| 3 - 4                              | 170.573                             | 170.573                           |
| 5 - 6                              | 180.057                             | 172.681                           |
| 7 - 8                              | 189.681                             | 174.110                           |
| 9 - 10                             | 196.053                             | 177.085                           |
| 11 - 12                            | 204.543                             | 178.640                           |

|         |         |         |
|---------|---------|---------|
| 13 - 14 | 211.494 | 180.057 |
| 15 - 16 | 216.861 | 184.019 |
| 17 - 18 | 226.486 | 185.435 |
| 19 - 20 | 231.016 | 188.265 |
| 21      | 235.829 | 192.088 |
| 22      | 240.925 | 195.061 |
| 23      | 245.739 | 198.175 |
| 24      | 250.552 | 201.715 |
| 25      | 255.365 | 204.970 |
| 26      | 260.178 | 208.226 |
| 27      | 264.990 | 211.624 |
| 28      | 269.803 | 214.736 |
| 29      | 274.333 | 217.992 |
| 30      | 278.719 | 221.250 |
| 31      | 281.549 | 223.087 |
| 32      | 287.355 | 227.900 |
| 33      | 291.603 | 229.600 |
| 34      | 295.849 | 233.140 |
| 35      | 300.093 | 236.112 |

Εάν ο Δείκτης Τιμών Καταναλωτή, που περιλαμβάνεται ως πρόβλεψη στον κρατικό προϋπολογισμό του 2000 αυξηθεί, από το Δεκέμβριο 1999 μέχρι τον Δεκέμβριο 2000 κατά ποσοστό υψηλότερο του 3%, τα κατώτερα όρια μισθών όπως θα έχουν διαμορφωθεί την 31.12.2000, θα αυξηθούν από 1.1.2001 κατά το υπερβάλλον το 3% ποσοστό.

Το άρθρο 3 της ισχύουσας ΣΣΕ, εδάφιο 3 (Επίδομα πολυετούς υπηρεσίας) διαμορφώνεται ως εξής:

Στους μισθωτούς χορηγείται επίδομα πολυετούς υπηρεσίας 5% για κάθε συμπληρωμένη τριετία στον ίδιο εργοδότη και μέχρι την συμπλήρωση πέντε τριετιών για τα έτη 1999 και 2000.

Από 1.1.2001, στους μισθωτούς χορηγείται επίδομα πολυετούς υπηρεσίας 5% για κάθε συμπληρωμένη τριετία στον ίδιο εργοδότη και μέχρι την συμπλήρωση έξι τριετιών.

Κατά τα λοιπά ισχύει η ΣΣΕ που τέθηκε σε ισχύ από 1.5.97 και κηρύχθηκε υποχρεωτική Π.Κ. 25.6.97.

Η **ισχύς** της παρούσης αρχίζει από 1η Ιανουαρίου 1999 και λήγει 31.12.2000.

Οι όροι των προηγούμενων Συλλογικών Συμβάσεων Εργασίας και των Διαιτητικών αποφάσεων καθώς και τυχόν ανώτερες αποδοχές ή ευνοϊκότεροι όροι ατομικών συμβάσεων εργασίας που δεν καταργούνται ή δεν τροποποιούνται ρητώς από την παρούσα δεν θίγονται και εξακολουθούν να ισχύουν.